
Dag allen,

Houtstof, houtgeur, houtstof, houtgeur,  het houd maar niet op.  De laatste week van 
september  was het weer goed raak. De houtgeur was niet te harden en het stof lag weer 
overal. Zie fotoblad. 
 Als je zo lang in de rotzooi zit van een illegaal bedrijf, wat maar aan het uitbouwen is, raakt 
het geduld een keer op.  De emoties liepen al aardig op bij de voorlichtingavond in de 
hofpoortlocatie “de fabriek”. 

De gemeenteraadsleden zijn 13 oktober aan de beurt om de voorlichting te krijgen.  
Raadsleden wordt eens wakker!  Verdiep je eens in deze materie.  We hebben hier te maken 
met een sluipmoordenaar (stof en formaldehyde).  De biomassaketel draait nog niet eens. 
Dat komt er dan waarschijnlijk ook nog bij. 

Je hoort dat de mensen zeggen dat iemand zijn houtkachel aan heeft als ze de houtgeur 
ruiken. Dat is niet het geval. Dat is HDF/PreZero die aan het stoken is vanuit een illegale 
schoorsteen. Ook duidelijk waarneembaar in de binnenstad bij het gemeentehuis. 

We hebben wel vertrouwen in                       en                       . Het duurt allemaal TE LANG. 

Raadleden lees eens het stukje over de Biomassacentrale in Meppel.

https://www.natuurbeschermingswacht.nl/page/m16524-biomassacentrale-Meppel.html

Daarin wordt tekst en uitleg gegeven wat de raadsleden kunnen doen voor de gezondheid 
van de bewoners. 
Een stukje uit deze tekst:
“ Het beroep
Het beroep van de Natuurbeschermingswacht is gegrond omdat er mogelijk schade door 
stikstof kan ontstaan aan Natura 2000-gebieden. Dan is een streng onderzoek nodig dat in 
jargon een 'passende beoordeling' heet. Dit onderzoek is niet gedaan. Ook is er geen 
vergunning Wet natuurbescherming.

In zo'n geval moet de provincie handhaven. Dat hebben ze na ons handhavingsverzoek niet 
gedaan. Uiteindelijk kom je dan bij de bestuursrechter uit.

De provincie moet nu opnieuw beslissen hoe om te gaan met het handhavingsverzoek van 
de Natuurbeschermingswacht. Dit is geen gemakkelijke opgaaf, omdat de bestuursrechter 
stelt dat er geen concreet zicht op legalisatie is. Ook moet de provincie motiveren of stoken 
op gaskachels mogelijk is.

Mensen niet beschermd
Het beroep is geslaagd op basis van Europees natuurrecht. Het gaat dan om de bescherming 
van Natura 2000-gebied. Dit gebied op meer dan een kilometer afstand van de centrale is 
dus beter beschermd dan de direct omwonenden.

Mensen zelf zijn niet dus beschermd, die kunnen niet naar de overheid en om handhaving 
verzoeken, omdat er geen wet of regel is die hen tegen rook, lawaai, stank en fijstof 
beschermd. De gemeente had bescherming echter wel op kunnen nemen in het 
omgevingsplan, maar gemeentes doen dit zelden. In Nederland wordt de economie 
beschermd, niet mensen. Zo hebben we in Meppel met die centrale eigenlijk een mini-
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Tatasteel.

Mensen wel beschermen
Als de gemeenteraad mensen wel wil beschermen, dan is dat mogelijk. In de Omgevinsvisie, 
die nu opgesteld wordt, kan de gemeenteraad kaderstellende regels opnemen.

Het is dus een keuze van de gemeenteraad om het milieu en burgers te beschermen tegen 
bijvoorbeeld rook, stank, lawaai en schadelijke stoffen, zoals landbouwgif. De gemeenteraad 
heeft dus de bevoegdheid en de middelen om de burger en het milieu te beschermen.”

Al met al heeft de buurt er steeds meer problemen mee. De weerstand was tijdens de 
voorlichtingsavond  ook duidelijk kenbaar gemaakt. Men maakt zich zorgen om de 
gezondheid. We zijn al die jaren aan het lijntje gehouden / voorgelogen door de RUD en de 
vorige B&W.
Een buurtbewoonsters vroeg zich af hoe lang dit nog moet duren voordat ze tussen zes 
plankjes ligt. 

Wat ons tegen valt is de reactie van de raadsleden. In al die jaren heeft  een (1) persoon 
enige interesse getoond verder niemand, om eens te informeren en de situatie te 
aanschouwen. 

HDF/Prezero draait momenteel dag en nacht zonder een vergunning. De overlast bij 
zuidenwind is heel groot.  Wat komt er uit die schoorsteen, we weten niet eens wat we 
inademen.
Dit bedrijf kan de gemeente stop zetten middels een voorlopige voorziening. We weten niet 
wat het met onze gezondheid doet.  Hier kan de raad wel terdege iets in betekenen. Deze 
raad is gekozen door de inwoners van Coevorden. Mag je verwachten dat ze zich een klein 
beetje verdiepen in deze materie en wat voor bedrijven we hebben.  We horen steeds vaker 
dat Coevorden het afvalputje is van de smerige industrie. 

Als er raadsleden zijn die meer informatie willen, dan zijn ze welkom.
We hopen dat de raad tot inkeer komt en weet waar ze over praten. 

Met vriendelijke groet,

Namens de buurt,


